
                                                                             Protokół Nr 2/06 
                                    z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Białogardu 
                                                      odbytego w  dniu 22 lutego 2006 roku. 
 
Obecni według załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 15.35. 
 
Porządek posiedzenia był następujący: 
1.Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 
2.Rozpatrzenie skarg mieszkańców oraz pism dotyczących przydziału mieszkań w budynku  
   mieszkalnym przy ulicy Reymonta. 
3.Zamknięcie posiedzenia. 
 
Przebieg posiedzenia był następujący: 
Ad 1 Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 
za- 4 ( jednogłośnie ). 
W posiedzeniu uczestniczyli mieszkańcy: Barbara Dragańska, Katarzyna Dragańska, 
Maria Małuszkiewicz, Jacek Słowiński, Jacek Wieliński. 
 
Ad 2 Rozpatrzenie skarg mieszkańców oraz pism dotyczących przydziału mieszkań 
         w budynku mieszkalnym przy ulicy Reymonta.  
Dyskusja: 
Radny Wiesław Czurko - zapytał, co było przyczyną zwołania Komisji Rewizyjnej 
w dniu dzisiejszym. Powiedział, że wcześniej otrzymał zawiadomienie o zwołaniu  
przez przewodniczącego Komisji posiedzenia komisji w poniedziałek w dniu 27 lutego br. 
 
Przewodniczący komisji, Andrzej Adamczewski - odpowiedział, że Komisja jest zwołana  
na poniedziałek, 27 lutego br, pani Dragańska powiedziała, że pan Adamczewski blokuje 
i dlatego postanowił zwołać komisję w dniu dzisiejszym celem wyjaśnienia spraw. 
 
Radny Wiesław Czurko - poprosił, aby w przyszłości dać szansę osobom kompetentnym  
w celu wypowiedzenia  się. Dalej nie rozumie pewnych rzeczy. 
 
Przewodniczący komisji, Andrzej Adamczewski stwierdził, że chciałby wiedzieć, które 
osoby miałyby wywołać presję. 
 
Pani Barbara Dragańska - wyjaśniła, że zebranie jest dzisiaj, gdyż pan Burmistrz i pani 
Prezes Oborska nie odpisali na złożone pismo, a pani Oborska udała się na urlop, dlatego chce 
znać stanowisko tej Rady. Ma pełnomocnictwo córki, by występować w jej imieniu. 
 
Radny Tadeusz Szwed - powiedział, że rozumie panią Dragańską. My sobie dzisiaj możemy 
porozmawiać, my nie mamy i nie znamy regulaminu, nie wiemy kto przydzielał mieszkania, 
jaka była komisja. Na komisji nie ma Burmistrza, nie ma przedstawiciela BTBS. 
Jest kwestia dostarczenia regulaminu przydziału mieszkań i podania informacji o składzie tej 
komisji. 
 
Pani Barbara Dragańska -  powiedziała, że 16 lutego br wystąpiła do pani prezes Oborskiej 
i dostała takie materiały. Z tych materiałów wynika, że kto posiada umowę najmu na lokal 
mieszkalny to nie może starać się o takie mieszkania. Powiedziano, że pani Prezes jest na 
urlopie a jeśli jest to urlop celowy. 
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Radny Tadeusz Szwed - zapytał nad czym dzisiaj komisja ma dyskutować. 
                                                                                                                 
Pani Barbara Dragańska - powiedziała, że w BTBS wisi taka lista, pyta kto to są 4 osoby, 
które otrzymają mieszkania , oni wpłacają tylko roczny czynsz. 
 
Radny Wiesław Czurko – powiedział, że my dzisiaj nie mamy żadnej wiedzy w tej sprawie. 
Wszystko to są rzeczy sprawdzalne ale nie mamy tutaj pani Prezes by nam udzieliła 
odpowiedzi. 
Jeśli nie będzie przedstawiciela BTBS to my mamy pytania a nie mamy do kogo ich 
skierować. 
 
Radny Bogdan Lipiński - powiedział, że my nie wiemy, żeby pani Prezes poszła na urlop, 
musi być czas i musi być odpowiedź. 
 
Pani Barbara Dragańska - powiedziała, że każdy mówi, że musi być zachowana kolejność 
wniosków, chodzi o wgląd do dokumentów. 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Adamczewski - wyjaśnił, że na poniedziałek to był 
najszybszy termin, kiedy mogła pojawić się na komisji pani Prezes. Pani może zadawać 
pytania. 
 
Pani Barbara Dragańska - zapytała, czy Pan przewodniczący komisji zagwarantuje jej,  
że te 4 osoby do poniedziałku nie otrzymają mieszkania. 
 
Pan Jacek Wieliński - powiedział, że nie wie skąd pani Dragańska ma takie informacje 
odnośnie jego osoby. Powiedział, że złożył wniosek i widział siebie na liście. 
Oświadczył i poprosił o zapisanie tego w protokole, że nigdy nie miał, nie ma i nie będzie 
miał interesu w restauracji „Finezja”. 
Stało się tak, że został bez mieszkania. Z racji wykonywanego zawodu w każdej chwili 
wyjeżdża do akcji, dlatego we wniosku napisał uzasadnienie potrzeby mieszkania.  
Dlatego dziwi się dlaczego Pani neguje jego osobę. 
 
Pani Barbara Dragańska - powiedziała, że jej zaproponowano mieszkanie, jeżeli zapłaci 
14.000 złotych a więc pyta dlaczego Pan mając większy dochód zapłaci tylko 4.000 złotych.    
 
Pan Jacek Wieliński - odpowiedział dlatego, bo była dowolność wpłaty. 
 
Pan Jacek Słowiński - powiedział, że nie wyobraża sobie, aby jego prywatne sprawy były 
przedmiotem obrad komisji. Jest to jego i kolegi prywatna sprawa. Jeśli chodzi o partycypacje 
w kosztach to, kto chciał mieć pewność partycypacji to wpłacił 10.000 złotych, uczyniło  
to 18 osób. Pozostałe 4 mieszkania zostaną wyłonione w drodze oceny komisji. 
W komisji byli przedstawiciele Miasta, MOPS. Lista została zatwierdzona przez Radę 
Nadzorczą  BTBS. Był czas na składanie odwołań. 
Powiedział, że nasza sytuacja życiowa nie powinna być przedmiotem rozważań tej komisji. 
Dziwi się, że Pani dorosła córka nie reprezentuje siebie sama tylko to czyni Pani. 
Straszy Pani radnego innymi radnymi, porusza Pani niebo i ziemię. 
 
Pani Barbara Dragańska - zapytała, dlaczego Pan ma otrzymać mieszkanie dlatego,  
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że jest pan pracownikiem Starostwa. Powiedziała, że jej córka została zakwalifikowana 
do przydziału mieszkania. Gdy rozmawiała z radnymi to każdy radny pytał, co na to radny 
Andrzej Adamczewski.  
 
Pan Jacek Słowiński - powiedział, by pokazać, że decyduje kolejność składania wniosków. 
 
Pani Maria Małuszkiewicz – powiedziała, że dochody ma pewne a jest dopiero w III grupie 
na liście. Za prezesa Jurkiewa był prowadzony rejestr, wniosek składał syn. 
                                                                            
Pani Barbara Dragańska - powiedziała, że ją interesowało mieszkanie w budynku na ulicy 
Reymonta, tylko tam. 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Adamczewski - wyjaśnił, że były takie kryteria: 
osoby, które wpłacą partycypację mają pierwszeństwo. Zgłosi wniosek o zakończenie 
dzisiejszych obrad komisji i porozmawiamy po jej zakończeniu. 
To dzisiejsze posiedzenie jest zwołane pod presją Pani i tych i ”nnych” radnych. 
On zwołał posiedzenie na poniedziałek 27 lutego br, zaprosił pani Oborską i pana Burmistrza. 
Dzisiaj komisja nie może Pani pomóc, powiedział, że „delikatnie zmusił” radnych, aby wzięli 
udział w dzisiejszym posiedzeniu. Może faktycznie te mieszkania są już podzielone. 
 
Radny Wiesław Czurko - powiedział, że nie rozumie logiki Pani postępowania. 
Dlaczego nie chciała Pani poczekać do poniedziałku. 
 
Pani Barbara Dragańska - powiedziała, że sądzi iż będzie Zastępca a nie pani Prezes. 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Adamczewski - stwierdził, że my jako radni zrobimy 
wszystko, żeby wyjaśnić sprawę. My nie znamy regulaminu .Dzisiaj nie chce dyskutować 
ani obrażać mieszkańców. 
 
Pan Jacek Słowiński - powiedział, że Pani tutaj próbuje wywrzeć presję na 
przewodniczącym komisji. 
 
Pani Barbara Dragańska - powiedziała, że w ubiegłym tygodniu była u pani Prezes. 
Pan Słowiński posiada większy dochód tak powiedziała pani Oborska. 
Dlatego pyta: dlaczego biedny człowiek ma zapłacić więcej niż ten, który ma większe 
dochody. 
 
Radny Piotr Szykowny - powiedział, że mieszkania BTB są najdroższe. 
Trzeba wyjaśnić: czy przy rozdziale mieszkań BTBS w budynku przy ulicy Reymonta  
zostały przyznane mieszkania zgodnie z regulaminem, tu jest nasza rola jako komisji. 
Z tym wystąpić do Burmistrza. 
 
Radny Wiesław Czurko - powiedział, że my to wszystko rozumiemy ale nie mamy mocy 
prawnej. My możemy zadać pytanie i oczekiwać odpowiedzi. Muszą być kompetentne osoby 
by udzielić kompetentnej odpowiedzi. 
 
Radny Piotr Szykowny - stwierdził, że taka osoba ponosi odpowiedzialność za udzieloną 
odpowiedź. 
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Pani Barbara Dragańska – powiedziała, że do budynku przy Dąbrowszczaków nie składano 
wniosku, gdyż nie było by komu mieszkania wyremontować. 
Do pana Słowińskiego powiedziała, żeby się nie obrażał. 
 
Ad 3 Zamknięcie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie o godzinie 16.30. 
 
Protokółowała: D.Holczewska-Szydłowska                                Przewodniczący komisji: 
                                                                                                          Andrzej Adamczewski 
 
 
 
 
 
 


